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Szanowny Pan 
Rafał Sieradzki 
Przewodniczący Rady  
Powiatu Pruszkowskiego 
w miejscu 

 

 

W odpowiedzi na interpelację Pani Magdaleny Beyer – Radnej Powiatu 
Pruszkowskiego z 26 czerwca 2023 r., dotyczącej budowy ścieżki rowerowej w ul. Dworcowej 
w Piastowie, informuję, że oznakowanie ścieżki rowerowej zostało wykonane w oparciu 
o organizacją ruchu wykonaną przez doświadczonego projektanta, zatwierdzoną przez 
Starostę Pruszkowskiego i zaopiniowaną przez Komendanta Powiatowego Policji 
w Pruszkowie. Ponadto informuję, że Pani uwagi zostaną przekazane autorowi projektu 
z prośbą o ich przeanalizowanie i wprowadzenie stosownych korekt, jeżeli będzie to 
uzasadnione.  

W odniesieniu do kwestii nawierzchni ścieżki rowerowej informuję, że została ona 
wykonana z bezfazowej kostki brukowej – powszechnie stosowanej dla ścieżek rowerowych. 
Jednocześnie wyjaśniam, że wiosną tego roku w miejscu lokalizacji ścieżki wybudowano 
wodociąg – na zlecenie Miasta Piastów. Niestety, w trakcie jego budowy nie wykonano 
przyłączy do sąsiadujących nieruchomości. W związku z faktem, iż jest to nawierzchnia 
rozbieralna, ich późniejsze wykonanie będzie możliwe bez powodowania zniszczenia 
nawierzchni za zgodą i pod nadzorem gwaranta. Zaznaczam, że gwarancja jakiej udzielił 
wykonawca rozbudowy drogi to 72 miesiące. 

 
 
 

wz. Starosty 
Grzegorz Kamiński 

 
Wicestarosta Pruszkowski 
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składam na ręce Pana Przewodniczącego, z prośbą o przekaz.anie Staroście Powiatu 

Pruszkowskiego, z.a.łączone zapytania radnego, k.1óre dotyczy inwestycji w Piastowie, którą 
realizuje Powiat Pruszkowski tj. - ulic: Dworcowa/Bodycha od ul. Sienkiewicza w kierunku 
Regulskiej konkretnie ścieżki rowerowej (oznakowania i nawierzchni). 



Magdalena Beyer 
Radna Powiatu Pruszkowskiego 
Przewodniczącn Klubu Radnych 
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w związku z uwagami mieszkanki Piastowa, które dotyczą, cytuję: ,,nowej inwestycji 

robionej przez Powiat Pruszkowski, czyli ulica Dworcowa/Bodycha od ul. Sienkiewici.a 

w kierunku Regulskiej -ścieżka rowerowa jest źle oznakowana. Jest jeden malutki znak jadąc 

od strony ul. Sienkiewicza, od strony Regulskiej już nie ma. Powinny być też jeszcze 

oznakowania poziome, powtórzone co jakiś czas. Rowerzyści nie wiedzą, że jest tam ścieżka 

rowerowa i jeżdżą ulicą. 

A swoją drogą ciekawe, dlaczego inwestor z.atwierdził w tym projekcie ścieżkę z kostki, a nie 

z asfaltu" 

wracam się do Pana o zbadanie sprawy oznakowania i poprawienia w celu polepszenia 

widocmości i orientacji w terenie dla użytkowników, a także proszę o wyjaśnienie, dlaczego 

na ścieżce rowerowej nawierzchnia jest z droższej kostki, a nie asfaltowa? 


	BZ.0003.7.2023 odpowiedź do BR
	BR.0003.7.2023_M_Beyer_wniosek



